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Enkelte som mottok denne meldingen, får ikke ofte e-post fra kjellm@nenett.no. Finn ut
hvorfor dette er viktig

Hei!
Ser av sakspapirer i Hol kommune at det har kommet mange innspill til kommuneplanen.
Har spesielt kommentar til et innspill:
PS 50/2022 Andre innspill.
Nr 51, journal 213 – Geilo sti og løypelag.
Pkt 7 - Ustedalsfjorden rundt. 
 
Fra Fv 40 til Fossgårdfeltet foreslår sti og løypelaget å legge skiløypa (samt tilrettelagt for
flerbruk og gående) i den nye VA traseen.
 
Dette kan gå fra FV 40 frem til Oldebråten (Ustedalen 100) der løypa ligger paralellt med
VA, men derfra og vestover går VA traseen opp mellom boliger og Rv 7 og inn i boligfelt. 
VA traseen går bl.a. over tomta og rett rundt hushjørnet til Ustedalen 120 – eier sier at
løype der er helt uaktuelt.
Løypa vil også krysse brøytet (og strødd) vinterbilvei ned til Ustedalen 120 (Annika Radløv)
og vil gå videre vestover inn mellom boliger frem mot Fossgårdfeltet. 
Dette vil være svært uheldig både for løype og beboere, og vil bli sterkt konfliktskapende.
Det ferdes mange titusner av folk der, kjøres tråkkemaskin om natten og planlegges nå
også snøkanoner!
 
Løypa må forbli der den er – i hvert fall fra Oldebråten og vestover.
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Kjell Mykkeltvedt
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